

Title (en)

Device for applying reinforcement patches provided with glue to a web provided with transverse perforations.

Title (de)

Vorrichtung zum Aufbringen von mit einem Leimauftrag versehenen Verstärkungszetteln auf eine mit Querperforationen versehene Bahn.

Title (fr)

Dispositif pour appliquer des morceaux de papier de renforcement pourvus de colle sur une bande pourvue de perforations transversales.

Publication

**EP 0384221 A1 19900829 (DE)**

Application

**EP 90102418 A 19900207**

Priority

DE 3905469 A 19890222

Abstract (en)

A device for applying reinforcement patches provided with glue to a web provided with transverse perforations comprises a means for tearing off the sections connected to one another by the transverse- perforation lines. Provided above the deflection roller (4) on the inlet side of a band conveyor consisting of mutually spaced continuous conveyor belts is a supply roller (6) which presses the incoming web (3) against the deflection rollers (4). A roller (7) supporting the conveyor belts (5) of the upper side is mounted with a spacing behind the deflection rollers (4) on the inlet side, this spacing being smaller than the spacing between the transverse-perforation lines of the web. The supporting roller (7) forms the counter-pressure roller for a rotating segment (8) with cylindrical circumferential surface which transports and holds a reinforcement patch (14). The radius and the speed of the circumferential surface of the segment (8) are so matched to the section lengths of the web (3) that this surface rolls between in each case two conveyor belts over part of each section while the web (3) is pressed against the counter-pressure roller (7). In this arrangement, the circumferential speed of the segment (8) and of the counter-pressure roller (7) is greater than the conveying speed of the band conveyor, so that the section (16) is torn off from the web during gluing of the patch (14) to a section.

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zum Aufbringen von mit einem Leimauftrag versehenen Verstärkungszetteln auf eine mit Querperforationen versehene Bahn weist eine Einrichtung zum Abreißen der durch die Querperforationslinien miteinander verbundenen Abschnitte auf. Oberhalb der einlaufseitigen Umlenkrolle (4) eines aus im Abstand voneinander angeordneten endlosen Förderriemen bestehenden Förderbandes ist eine die einlaufende Bahn (3) gegen die Umlenkrollen (4) andrückende Förderwalze (6) vorgesehen. Eine die Förderriemen (5) des Obertrums stützende Walze (7) ist in einem Abstand hinter den einlaufseitigen Umlenkrollen (4) gelagert, der kleiner ist als der Abstand der Querperforationslinien der Bahn voneinander. Die stützende Walze (7) bildet die Gegendruckwalze für ein Verstärkungszettel (14) halterndes und transportierendes rotierendes Segment (8) mit zylindrischer Umfangsfläche. Der Radius und die Geschwindigkeit der Umfangsfläche des Segments (8) sind derart auf die Abschnittslängen der Bahn (3) abgestimmt, daß diese unter Andruck der Bahn (3) gegen die Gegendruckwalze (7) zwischen jeweils zwei Förderriemen auf einem Teil eines jeden Abschnitts abrollt. Dabei ist die Umfangsgeschwindigkeit des Segments (8) und der Gegendruckwalze (7) größer als die Fördergeschwindigkeit des Förderbandes, so daß unter Aufkleben des Zettels (14) auf einen Abschnitt (16) dieser von der Bahn abgerissen wird

IPC 1-7

**B31B 1/90**

IPC 8 full level

**B31B 1/90** (2006.01); **B31B 23/00** (2006.01); **B31B 50/00** (2017.01); **B31B 50/86** (2017.01)

CPC (source: EP US)

**B31B 50/00** (2017.07 - EP US); **B31B 70/8123** (2017.07 - EP US); **B31B 50/8122** (2017.07 - EP US); **Y10T 156/12** (2015.01 - EP US);  
**Y10T 156/1322** (2015.01 - EP US); **Y10T 156/133** (2015.01 - EP US); **Y10T 156/1343** (2015.01 - EP US); **Y10T 156/1741** (2015.01 - EP US);  
**Y10T 156/1744** (2015.01 - EP US); **Y10T 156/1773** (2015.01 - EP US); **Y10T 225/30** (2015.04 - EP US); **Y10T 225/35** (2015.04 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 2438446 A1 19760226 - WINDMOELLER & HOELSCHER
- [A] US 4227960 A 19801014 - LOEFFLER ROMAIN E, et al
- [A] FR 2401020 A1 19790323 - MOORE BUSINESS FORMS INC [US], et al
- [A] FR 2276926 A1 19760130 - WINDMOELLER & HOELSCHER [DE]
- [A] GB 888099 A 19620124 - REED CARTONS LTD
- [A] US 4401249 A 19830830 - KADLECIK JACK [US], et al
- [A] US 4371410 A 19830201 - STEVENS SAMUEL B

Cited by

EP0476374A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0384221 A1 19900829**; **EP 0384221 B1 19931020**; CA 2010339 A1 19900822; CA 2010339 C 19950606; DE 3905469 A1 19900823;  
DE 59003103 D1 19931125; JP H02261636 A 19901024; US 5057181 A 19911015

DOCDB simple family (application)

**EP 90102418 A 19900207**; CA 2010339 A 19900219; DE 3905469 A 19890222; DE 59003103 T 19900207; JP 3954390 A 19900220;  
US 47605990 A 19900207